
 
 

Motie Vertikaal groen, lekker doen in de versteende stad Haarlem  
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 november 
 
Overwegende dat: 

 
• Haarlem erg versteent is en er ambitie is om groener te worden 

• Er nog flink bijgebouwd moet worden, waarschijnlijk ook de hoogte in 

• Groene gevels en vertikaal groen een oplossing zijn. 

 
Roept het college op: 
 
Te onderzoeken hoe bij nieuwbouw enerzijds en bij bestaande bouw anderzijds groene gevels  
gestimuleerd kunnen worden en een voorstel hiervoor voor de kadernota 2019 te presenteren. 
 
 
 
Sander van den raadt 
Trots Haarlem 


